

To collect the tickets, please note that Authorisation Letter and relevant documents are required if you are:

1. The Payment Cardholder who will collect the tickets but you are not the Successful Applicant:
  - An authorisation letter from the Successful Applicant. Please fill in part (1) + (2) + (4) + (5.1) + (5.4) + (5.5) of the letter.
  - A copy of the Successful Applicant's identification document (with photo) used in the ballot.
  - Original or copy of the payment card showing the full credit card number, cardholder's name and signature.
  - Your identification document (with photo), same as the information stated in part (2) of the authorisation letter.
  - Please note the required documents and authorisation letter must be provided upon ticketing collection.
2. The authorised person is neither the Successful Applicant nor the Payment Cardholder:
  - An authorisation letter from the Successful Applicant and the Payment Cardholder. Please fill in part (1) + (2) + (3) + (4) + (5.2) + (5.3) + (5.4) + (5.5) of the letter. Please note the signature of the Payment Cardholder on the authorisation letter must be identical to the signature on the payment card.
  - A copy of the Successful Applicant's identification document (with photo) used in the ballot.
  - Original or copy of the payment card showing the full credit card number, cardholder's name and signature.
  - Your identification document (with photo) that is stated on part (3) of the authorisation letter.
  - Please note the required documents and authorisation letter must be provided upon ticketing collection.

請留意，於以下情況，領取門票之人士必須填妥及交回授權書並提供相關文件：

1. 閣下為付款卡持卡人並會領取門票，但不是中籤人：
  - 中籤人填妥之領取門票授權書，請填妥 (1) + (2) + (4) + (5.1) + (5.4) + (5.5) 之部份。
  - 中籤人於登記抽籤時所用的附有相片之身分證明文件副本。
  - 清楚顯示付款卡號碼、持卡人名稱及簽名之付款卡或其副本。
  - 在領取門票授權書上，第 (2) 部份內所註明的持卡人附有相片之身份證明文件。
  - 請注意閣下必需提供相關文件及授權信以領取門票。
2. 閣下會領取門票，但並非付款人或中籤人：
  - 中籤人及付款卡持卡人填妥之領取門票授權書，請填妥 (1) + (2) + (3) + (4) + (5.2) + (5.3) + (5.4) + (5.5) 之部份。請注意，授權書和付款卡上之持卡人簽署式樣必須相同。
  - 中籤人於登記時所用的附有相片之身分證明文件副本。
  - 清楚顯示付款卡號碼、持卡人名稱及簽名之付款卡或其副本。
  - 在領取門票授權書上，第 (3) 部份內所註明的代領人附有相片之身份證明文件。
  - 請注意閣下必需提供相關文件及授權信以領取門票。



# Authorisation Letter for Collecting Tickets (Cont.)

## 領取門票授權書 (續)

*This letter will be collected. 此授權書會被收取。*

<b>(5) Authorisation 授權</b>			
<b>(5.1)</b>	<input type="checkbox"/>	I, the Successful Applicant (1), authorise the Payment Cardholder (2) to collect all the tickets under the Ticketing Transaction (4) on my behalf. 本人 中籤人 ( 1 ) , 授權 付款卡持卡人 ( 2 ) 代本人領取購票交易 ( 4 ) 內的所有門票。	
<b>(5.2)</b>	<input type="checkbox"/>	I, the Successful Applicant (1), authorise the Appointee (3) to collect all the tickets under the Ticket Transaction (4) on my behalf and understood the Appointee (3) must also obtain the authorisation from the Payment Cardholder (2). 本人 中籤人 ( 1 ) , 授權 代領人 ( 3 ) 代本人領取 ( 4 ) 購票交易內的所有門票, 並明白 代領人 ( 3 ) 亦必須得到 付款卡持卡人 ( 2 ) 的授權。	
<b>(5.3)</b>	<input type="checkbox"/>	I, the Payment Cardholder (2), authorise the Appointee (3) to collect all the tickets under the Ticket Transaction (4) on my behalf and understood the Appointee (3) must also obtain the authorisation from the Successful Applicant (1). 本人 付款卡持卡人 ( 2 ) , 授權 代領人 ( 3 ) 代本人領取 ( 4 ) 購票交易內的所有門票, 並明白 代領人 ( 3 ) 亦必須得到 中籤人 ( 1 ) 的授權。	
<b>(5.4)</b>		<b>(5.5)</b>	
_____ Signature of the Successful Applicant (1) 中籤人 ( 1 ) 簽署		_____ Signature of the Payment Cardholder (2) 付款卡持卡人 (2) 簽署	
Date		Date	
日期		日期	

<b>For Internal Use 內部專用</b>				
Date Received		Checked by		Agent Code
Remarks				

\*Delete as appropriate. 請刪去不適用者。

Please ✓ the applicable box. 請於適用的空格內填 ✓。